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Abstract (en)
The structure has sectioned rectilinear or curved elements (412) with a transversal section having an acute angle ridge (415) directed in a direction
of a horizontal plane of a vessel basket, where the elements are made of molded plastic material. The elements have a plane wall (418) and a
curved wall (417), where the walls are intersected to constitute the ridge. The section has a semi-circular portion (416) opposite to the ridge (415)
and has variable dimensions.

Abstract (fr)
Une structure de support de vaisselle d'un panier a vaisselle pour lave-vaisselle comprend des éléments courbes ou rectilignes profilés (412),
ayant une section transversale comprenant une aréte d'angle aigu (415) dirigée sensiblement en regard du plan horizontal du panier a vaisselle.
Les éléments profilés (412) comprennent une paroi sensiblement plane (418) et une paroi galbée (417), l'intersection des parois constituant l'aréte
d'angle aigu (415). Utilisation notamment pour un arceau (412) de support d'assiette.
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